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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2021 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 28 października 2021 r. 

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) radni; 

2) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie; 

3) pozostali uczestnicy sesji. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności pracowników Urzędu Gminy stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Lista obecności pozostałych uczestników stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia Rady Gminy w Strawczynie. Powitał Pana Wójta - Tadeusza Tkaczyka, 

Panie i Panów radnych, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Chełmcach oraz uczniów                  

i nauczycieli tej szkoły. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 

13 radnych, nieobecni byli: Pan Paweł Kukulski - radny i Pani Katarzyna Staszewska 

– radna. W związku z tym było kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

Poinformował, że obrady Rady Gminy w Strawczynie są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 
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Na sekretarza obrad został powołany Pan Aleksander Niwiński – radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

Porządek obrad 

 

Do porządku obrad uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy wręczył Panu Michałowi Bąkowi - 

radnemu grawerton w podziękowaniu za promocję Gminy Strawczyn podczas 

zawodów sportowych na szczeblu wojewódzkim oraz ogólnopolskim. Pogratulował 

odnoszonych sukcesów w biegach oraz życzył dalszego dynamicznego rozwoju                       

i wszelkiej pomyślności w realizacji życiowych zamierzeń.   

 

Pan Michał Bąk - radny podziękował za gratulacje i życzenia, poinformował, że jest 

zaskoczony, nie mniej jest mu bardzo miło, że może reprezentować naszą Gminę, nasz 

samorząd w zawodach sportowych. Będzie się starał póki będzie to możliwe.   

 

Pan Przewodniczący obrad i radni również podziękowali Panu Michałowi Bąkowi - 

radnemu za promocję Gminy i pogratulowali sukcesów. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie            

z dnia 29.09.2021 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że protokół był opublikowany na 

BIP-ie. Zapytał czy radni się zapoznali, czy są pytania? 

 

Do protokołu Nr XXXVII/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

29.09.2021r. pytań nie zgłoszono. 
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Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia                 

29.09.2021 r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Protokół Nr XXXVII/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie                 

z dnia 29.09.2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 29 września 2021 r. oraz 

informację z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 

29 września 2021 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 7 

do protokołu.  

 

Do przedstawionych informacji pytań nie zgłoszono. Informacje zostały przyjęte. 

 

Ad. 6. 1) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 2 zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Oblęgorek na obszarze gminy 

Strawczyn 

 

 Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia połączonych komisji jest pozytywna. 
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Pan Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie 

jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/331/2021 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/331/2021 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 6. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Strawczyn na lata 2022–2030 oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

 

Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia połączonych komisji jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/332/2021 została podjęta jednogłośnie. 

Jedna radna była nieobecna podczas głosowania. 

Uchwała Nr XXXVIII/332/2021 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 6. 3) 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej                        

w Chełmcach 
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 Pan Jarosław Kobiec - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chełmcach 

poinformował, że społeczność szkolna długo czekała na ten dzień. Przyjechał na sesję 

z małą delegacją dzieci od klasy II do VIII (pozostałe dzieci i pracownicy szkoły 

czekają na wiadomość na miejscu) i dwojgiem nauczycieli. 

Zwrócił uwagę radnych na zaprezentowaną na sali obrad galerię Orła Białego, jak 

zmieniał się na przestrzeni wieków. 

 

Nauczycielka Szkoły Podstawowej w Chełmcach przedstawiła uzasadnienie do 

uchwały - zadaniem szkoły jest nauczanie, ale również wychowanie, pomaganie 

młodzieży w odnajdywaniu własnej tożsamości, określaniu swojego miejsca we 

współczesnym świecie i poszukiwaniu wzorów do naśladowania. Przy wyborze 

patrona grono pedagogiczne, rodzice i uczniowie szkoły kierowali się tymi zasadami                

i poczuciem więzi ze swoją Małą Ojczyzną. Te kwestie zadecydowały, że na patrona 

szkoły wybrano Orła Białego. Orzeł Biały jako patron Szkoły Podstawowej                 

w Chełmcach to symbol ponadczasowy, to także znak odwagi i heroizmu, wzniosłości 

idei, potęgi, wiary, optymizmu, siły fizycznej i twórczej dotyczy każdego Polaka bez 

względu na wiek, religię i przekonania polityczne, podkreśla jednocześnie naszą 

tożsamość narodową, otwiera okno na świat poprzez kształtowanie świadomości 

młodego pokolenia. 

Jesteśmy dumni słysząc polski hymn na wielkich uroczystościach i widząc biało - 

czerwoną flagę wciąganą na maszt. Jesteśmy dumni widząc nasze godło, któremu 

oddają cześć przywódcy obcych państw. Tak, jak legendarny Lech wybrał kiedyś 

postać orła na swój znak, tak i społeczność szkolna wybrała go jako swego patrona.  

Z dumą będziemy nosić to imię, ponieważ uczy ono patriotyzmu, poczucia wolności              

i obrony swojej Ojczyzny. Jest przyjazne dzieciom, młodzieży i dorosłym. Przez 

pokolenia budzi szacunek i godność narodową każdego z nas. Znajduje poczesne 

miejsce w literaturze, muzyce i ikonografii. W chwilach trudnych dla Polaków jest 

symbolem męstwa, odwagi i waleczności. Dla niego nasi przodkowie przelewali krew, 

aby odzyskać naszą państwowość. Jest uniwersalny i niezależny od uwarunkowań 

politycznych. 
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Poprzez wybór Orła Białego na patrona szkoły, będziemy kształtować w pełni 

świadome postawy patriotyczne uczniów naszej szkoły, podkreślać naszą świadomość 

i przynależność narodową. Przybliżać młodzieży historię godła, uczyć szacunku                       

i odpowiedniej postawy wobec symboli narodowych, przybliżać historię Polski,                     

a zwłaszcza historię naszego regionu. Uczyć młode pokolenie być dumnym                          

z własnych osiągnięć oraz dokonań swoich przodków, dawać wzór i inspirację do 

osiągania szczytnych celów. Pragniemy, aby nasza młodzież w przyszłości włączyła 

się w dzieło budowania silnego i niezależnego państwa, w którym liczy się rzetelna 

praca, praworządność, tolerancja, moralność, duma z własnych osiągnięć i osiągnięć 

swoich przodków. Orzeł Biały niech stanie się dla naszych uczniów przykładem                       

i inspiracją, aby odważyli się tak wysoko wzbijać w swoich dążeniach, jak ten dumny, 

wolny ptak. A słowa kardynała Stefana Wyszyńskiego: „Musicie ducha hartować                    

i wznosić, aby móc jak orły przelatywać nad granicami w przyszłość naszej Ojczyzny. 

Będziecie wtedy mogli, jak orły przebić się przez wszystkie dziejowe przełomy, wichry   

i burze, nie dając się spętać żadną niewolą” - będą dla naszej społeczności szkolnej 

uniwersalną wskazówką co robić, by właściwą drogą zmierzać ku przyszłości i się 

rozwijać, by nie stać w miejscu, ale szukać zawsze tego, co dobre i piękne. 

 

Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia połączonych komisji jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/333/2021 została podjęta jednogłośnie  

Uchwała Nr XXXVIII/333/2021 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pan Jarosław Kobiec - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chełmcach w imieniu całej 

społeczności Szkoły Podstawowej w Chełmcach podziękował Radzie Gminy za 
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podjęcie uchwały. Złożył obietnicę, że imię Orła Białego będzie noszone godnie, 

szkoła będzie godnie reprezentowana w gminie, w regionie i kraju.               

Poinformował, że hymnem szkoły jest pieśń z powstania wielkopolskiego z 1918 r.,  

autorem słów jest Leon Schumann, muzykę opracował nauczyciel muzyki zatrudniony 

w Szkole Podstawowej w Chełmcach.  

 

Uczniowie Szkoły Podstawowej w Chełmcach odśpiewali hymn szkoły. 

 

Pan Przewodniczący obrad pogratulował uczniom i dyrekcji szkoły patrona oraz 

pięknego hymnu. Zapytał czy będą kontynuować dalszą część sesji? 

 

Pan Jarosław Kobiec - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chełmcach poinformował, że 

tak. Uroczyste nadanie imienia wraz z poświęceniem sztandaru zaplanowane jest na 

maj 2022 r. Dniem świątecznym dla szkoły będzie Dzień Flagi Państwowej - 2 maja 

2022 r.  

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 min. przerwy (od godz. 936 do godz. 941). 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 6. 4) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy na 2021 r. 

 

Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia połączonych komisji jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 
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- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/334/2021 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/334/2021 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 6. 5) 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2021 - 2031 

  

Pani Edyta Pałka - Z-ca Skarbnika Gminy wyjaśniła, że w załączniku Nr 2 - 

Wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej w poz. 1.3.2.20 jest 

autopoprawka. Chodzi o uzupełnienie nazwy zadania o „ul. Świętokrzyską”                         

w miejscowości Chełmce. Nazwa zadania brzmiała: „Wykonanie dokumentacji 

projektowej na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej Nr 748 w miejscowości 

Strawczyn, ul. Żeromskiego (od szkoły do ul. Granicznej) oraz w miejscowości 

Chełmce (od ul. Jarzębinowej do działki 732/1)…”.  

Po autopoprawce nazwa zadania będzie brzmiała: „Wykonanie dokumentacji 

projektowej na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej Nr 748 w miejscowości 

Strawczyn, ul. Żeromskiego (od szkoły do ul. Granicznej) oraz w miejscowości 

Chełmce ul. Świętokrzyska (od ul. Jarzębinowej do działki 732/1)…”. Ta nazwa jest 

zgodna z uchwałą w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego, która była podjęta we wrześniu.  

 

Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji poinformował, 

że bez autopoprawki opinia jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i wraz z autopoprawką poddał 

pod głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/335/2021 z autopoprawką została 

podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/335/2021 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 6. 6) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego 

 

 Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia połączonych komisji jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/336/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXVIII/336/2021 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 6. 7) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu 

użytkowego w trybie bezprzetargowym 

 

Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia wszystkich komisji jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/337/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXVIII/337/2021 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 6. 8) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie przez Gminę 

Strawczyn spółki działającej pod nazwą ,,Gminna Spółka Komunalna” spółka              

z ograniczoną odpowiedzialnością w Strawczynie 

 

Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia wszystkich komisji jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXVIII/338/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXVIII/338/2021 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 6. 9) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zgody na realizację zadania 

„Dostosowanie pomieszczeń na świetlicę wiejską Wodny Świat w Strawczynku” 

 

Pan Marcin Wąsowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że opinia łączonych komisji jest pozytywna 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- przeciw - 0; 
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- wstrzymało się - 1. 

Głosowało 13 radnych. Większością głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się” 

uchwała Nr XXXVIII/339/2021 została podjęta.  

Uchwała Nr XXXVIII/339/2021 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 7.  

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację                

z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych wg stanu na dzień 31 

grudnia 2020 r. 

W/w informacja stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przedstawił informację z analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby zobowiązane według stanu na dzień 

31 grudnia 2020 r. 

W/w informacja stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 8.  

Komunikaty i ogłoszenia 

 

Komunikatów i ogłoszeń nie było. 

 

Ad. 9. 

 Zakończenie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXXVIII sesję, która rozpoczęła się, o godz. 900, a zakończyła o godz. 1003. 

 

Protokołowała:      Sekretarz obrad:    Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak      Aleksander Niwiński  Grzegorz Stępień 


